
Erom:•nijkerk.cn

Sent on: woensdag 17 april 2024 12:31:24

Subject: Fwd: spoedverzoek 200 asielopvangplekken

Zie onderstaande bericht

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Onderwerp: Re: spoedverzoek 200 asielopvangplekken

Voor de goede orde in onze subregio gaat het dus om 25 CNO plekken.

Van :•
Verzonden: woensdag, april 17, 2024 12:09

Met de vriendelijke groet,

Projectleider subregio Foodvalley

Migratie & Integratie

Email: @ede.n

Vani •
Verzonden: woensdag 17 april 2024 09:37:43

Onderwerp: FW: spoedverzoek 200 asielopvangplekken

Beste leden van Subregio Foodvalley PRT Migratie en integratie,

Onderstaand zien jullie de mail die de secretaris van de koning heeft verstuurd aan de voorzitters van de Gelderse

Veiligheidsregio.

Graag bespreken we aanstaande vrijdag ook de acute opvangsituatie en het verzoek om op korte termijn 600 opvangplekken te

realiseren op Rijksgronden in Gelderland.

Met vriendelijke groet,

Van:_•
Verzonden: dinsdag 16 april 2024 09:10

Onderwerp: spoedverzoek 200 asielopvangplekken

Urgentie: Hoog

Geachte voorzitters van de Veiligheidsregio's, Beste

Tijdens de Provinciale RegieTafel van 17 januari jongstleden hebben we geconstateerd dat het effect van de

spreidingswet nog wel even op zich laat wachten en dat we in de tussentijd zelfs zien dat er allerlei opvanglocaties

sluiten, waarmee het aantal (crisis-) noodopvangplaatsen in Gelderland zou dalen. Toen kwam ook de gedachte op

dat we dan waarschijnlijk toch weer een (tijdelijk) beroep zouden moeten doen op de Veiligheidsregio's om te

helpen de nood te lenigen. Ook aan de Provinciale Regietafel van maart is deze gedachte aan de orde gekomen.

En nu is het zover: in bijgevoegde brief van de minister van Binnenlandse Zaken en de staatssecretaris van

Justitie en Veiligheid (d.d. 15 april jl.) worden gemeenten gevraagd om met spoed gemeentelijk opvang te

realiseren, waarbij wordt uitgegaan van het gebruik van de structuren en de mogelijkheden van de

Veiligheidsregio's om hiertoe te komen. Er wordt uitgegaan van 200 plekken per veiligheidsregio te realiseren per

1 juli aanstaande, dat betekent dus 600 voor de gehele provincie Gelderland. Verder wordt verzocht hiervan al 50

plaatsen per veiligheidsregio beschikbaar te hebben op 22 april en 150 op 13 mei.

Om hierbij te helpen, biedt het rijk per provincie rijksgrond aan; grond waarop binnen twee maanden grote

paviljoens voor circa 500 opvangplekken gerealiseerd kunnen worden. Deze potentiële locaties kunnen aangevuld
of omgewisseld worden met beschikbare gemeentelijke en provinciale gronden. De PRT kan beslissen of zij van dit

aanbod gebruik wil maken en op welke van deze locaties paviljoens gerealiseerd kunnen worden. Mij is gemeld dat

het rijk op op korte termijn duidelijkheid verschaft om welke gronden het daarbij gaat.

Ik hoop en verwacht dat jullie gehoor geven aan deze oproep nu die in lijn ligt met hetgeen wij eerder aan de PRT

hebben besproken. Ik besef ook dat de planning krap is, nu 22 april zo dichtbij is. Aan de PRT van 24 april kunnen

we de gang van zaken bespreken en zal ook het aanbod van het Rijk bekend zijn.

Met vriendelijke g roet,

Commissaris van de Koning in Gelderland

Kopie: overige leden PRT,

Directeuren Veiligheidsregio's


